
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 30.12.2010, ora 11,00  în cadrul şedinţei  extraordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc  motivat  domnul  consilier  Radomir  Nicolae  (plecat  din  ţară),  domnul

consilier Başag Viorel (plecat din ţară) şi domnul Mălăiescu Luca (plecat  în  delegaţie).
Se supune la vot motivarea domnilor consilieri Radomir Nicolae, Başag Viorel şi

Mălăiescu Luca.  Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată  prin Dispoziţia nr.650/24.12.2010, comunicată  domnilor

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/15.004/27.12.2010,  potrivit  art.94 alin.1  din  Legea
nr.215/2001 a administraţiei  publice locale,  republicată,  cu modificările şi  completările
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/14.971/24.12.2010  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa
locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 27.12.2010.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul senator Secăşan Iosif, domnul senator Bălan Gheorghe

Pavel,  domnul  deputat  Rusu Valentin,  domnul  deputat  Mocioalcă  Ion,  domnul deputat
Hogea Gheorghe, reprezentanţi ai unor unităţi subordonate Consiliului Judeţean, precum şi
reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”, „BANAT TV”, „Radio Reşiţa”, AGERPRES, Radio România Actualităţi. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2010.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.12/25.02.2010 privind aprobarea  bugetului  de venituri  şi  cheltuieli,  pe anul  2010,  a
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de
către acesta, cu modificările şi completările  ulterioare.
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3.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  programului  de  pietruire,  reabilitare,
modernizare şi/sau asfaltarea drumurilor de interes local clasate, aprobat prin Hotărârea
Guvernului nr.577/1997, republicată cu modificările şi completările ulterioare, în judeţul
Caraş-Severin pe anul 2010.

4. Întrebări. Interpelări.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Faţă  de  ordinea  de  zi,  vă  propun  să
introducem în procedură de urgenţă  „Proiectul de hotărâre privind utilizarea unei sume
alocate  din  Fondul  de  rezervă  bugetară  la  dispoziţia  Guvernului  pentru  finanţarea
lucrărilor  pentru  refacerea  drumului  judeţean  calamitat  DJ  582  Brebu  Nou  -  Slatina
Timiş”.  Dacă  sunteţi  de  acord  cu  această  completare?  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?
Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2010.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Primul punct al ordinii de zi este aşa cum

anticipam  în  şedinţa  ordinară  din  luna  decembrie  „Proiectul  de  hotărâre  privind
rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pe anul 2010”. Ce vă
propunem prin această rectificare, datorită alocărilor de la bugetul de stat, rezerva bugetară
în  principal?  Practic,  bugetul  creşte  cu  82  de  miliarde  care  se  referă  la  cheltuieli  de
consum şi capital pentru Consiliul Judeţean, 60 de miliarde plus 20 de miliarde pe care le
vom aloca  pentru  stingerea  unor  datorii.  20  de miliarde  vin  din  Hotărârea  de Guvern
nr.577  şi  vin  nominalizate  pentru  cele  mai  importante  3  drumuri  judeţene  din  Caraş-
Severin,  Reşiţa – Grădinari,  Reşiţa – Văliug, respectiv  Caransebeş  – Telescaun.  45 de
miliarde  din  sumele  care  vin  din  fondul  de  rezervă,  vă  propun  să  le  folosim  pentru
stingerea  unor  datorii  pe  care  le  avem  tot  pentru  infrastructură.  Practic,  achităm
proporţional cu lucrările făcute tuturor firmelor care au efectuat în anii trecuţi lucrări. Şi în
fine, 15 miliarde vă propun să se constituie în fondul de rezervă al Consiliului Judeţean
pentru o serie de cheltuieli  inerente anul viitor,  finanţare de proiecte,  refacerea acestei
clădiri în zonele unde nu s-a făcut nimic de la construirea acestei clădiri. Circa  1 miliard
vine pentru Spitalul Judeţean, altul decât cel de la domnul Secăşan şi 1 miliard sunt o serie
de restituiri care vin la nivelul bugetului din operarea lui clasică. Aceasta este structura pe
care  v-o propunem în această  hotărâre  de rectificare a  bugetului,  82 de miliarde fiind
alocarea cea mai importantă  pe judeţ,  în această  Hotărâre nr.881 din 2010. Dacă  aveţi
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Se
adoptă cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri.

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.12/25.02.2010 privind aprobarea  bugetului  de venituri  şi  cheltuieli,  pe anul  2010,  a
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de
către acesta, cu modificările şi completările  ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii dacă sunt?  Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă

cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă

cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă

cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 
Supun  la  vot  art.IV  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se

aprobă cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Se

adoptă cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri.
*

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  programului  de  pietruire,  reabilitare,

modernizare şi/sau asfaltarea drumurilor de interes local clasate, aprobat prin Hotărârea
Guvernului nr.577/1997, republicată cu modificările şi completările ulterioare, în judeţul
Caraş-Severin pe anul 2010.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E vorba de cele 3 drumuri pe care le-am
spus şi care primesc o suplimentare de 20 de miliarde. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Se
adoptă cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri.
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*

Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă:
Proiectul  de hotărâre privind utilizarea unei sume alocate din Fondul de rezervă

bugetară  la dispoziţia Guvernului pentru finanţarea lucrărilor pentru refacerea drumului
judeţean calamitat DJ 582 Brebu Nou - Slatina Timiş.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Şi  în  fine,  proiectul  de  hotărâre  care
priveşte  utilizarea  unei  sume  de  1  miliard  alocate  din  fondul  de  rezervă  bugetară  la
dispoziţia  Guvernului  pentru  finanţarea  lucrărilor  pentru  refacerea  drumului  judeţean
calamitat DJ 582 Brebu Nou- Slatina Timiş. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă
cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Se
adoptă cu 20 de voturi „pentru” şi 7 abţineri.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Întrebări. Interpelări. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  la  întrebări,  interpelări  sunt

observaţii? Vă rog.
Domnul deputat Mocioalcă Ion: Domnule preşedinte, aş avea o scurtă remarcă şi vă

mulţumesc că aţi acceptat această intervenţie. Ceea ce îmi povesteau colegii mei, consilieri
judeţeni,  e  drept că  nu am crezut,  despre operativitatea cu care conduceţi  şedinţele de
Consiliu  Judeţean.  Ţin  să  vă  felicit  pentru  această  operativitate,  nu  mă  îndoiesc!  Aţi
condus şi astăzi în aşa de mare viteză, încât n-aţi observat că grupul consilierilor PSD doar
astăzi,  printre  puţinele  dăţi  când  s-a  abţinut  să  voteze  aceste  hotărâri  propuse  de
dumneavoastră  în  Consiliul  Judeţean.  A  fost  o  abţinere  dacă  vreţi,  care  cuantifică  o
anumită nemulţumire. Nu pentru că atunci când ei au votat pentru hotărârile care s-au luat
în Consiliu şi comunele PSD au avut bani mai puţini, ar fi fost o fericire pentru noi! Astăzi
s-au abţinut pentru faptul că şi aici trebuie să recunoaştem cu toţii, Guvernul Boc împarte
banii după criterii aleatorii. Domnule preşedinte, cred că nu puteţi să mă contraziceţi că în
judeţul Caraş-Severin, intră prea puţini bani. Şi cred că trebuie regândită nu doar strategia
Consiliului Judeţean, ci strategia tuturor oamenilor politici din judeţ. Atunci când ne-am
dat mâna am reuşit să realizăm obiective importante şi voi da doar un singur exemplu.
Este vorba de Catedrala Episcopală din Caransebeş. Poate nu numai strategia oamenilor
politici şi a Consiliului Judeţean, poate ar fi nevoie în judeţul Caraş-Severin de un nou
proiect politic şi ştiu că aţi putea gândi un nou proiect politic. Dacă îl veţi gândi, domnule
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preşedinte şi stimaţi colegi, pe noi ne veţi avea parteneri aşa cum ne-aţi avut la majoritatea
sau în cvasiunanimitatea hotărârilor din Consiliul Judeţean. Mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este un discurs binevenit, care mă ajută să
îmi prezint şi eu punctul de vedere în legătură cu afirmaţiile nefondate pe care domnul
deputat Mocioalcă le-a făcut, dar şi la modul general în legătură cu exerciţiul bugetar al
acestui an. Oricum aveam de gând să o fac, ca să nu se creadă că în Caraş-Severin „punem
becuri şi băncuţe”, doar asta! O să vă dau în cifre ce a însemnat exerciţiul bugetar pe acest
an, comparativ cu anul trecut. Înainte de a prezenta situaţia exerciţiului bugetar pe acest
an, vreau să  vă  spun câteva lucruri din câteva hotărâri  de Guvern. În primul rând, am
preluat în 2008 Consiliul Judeţean, cu 551 de miliarde de lei datorie după exerciţiul PNL-
PSD, sigur, cu voi în umbră. Mai avem 140 de miliarde datorie, din care 50 de miliarde
sunt calamităţi pe care le primim anul viitor, iar 95 de miliarde sunt pe infrastructură. Dar
cifra  pe infrastructură  din  sume defalcate  din  TVA pe anul  viitor  acoperă  cele  95 de
miliarde, ea fiind de circa 107 miliarde dacă îmi aduc bine aminte, în proiectul de buget pe
anul viitor. Practic nu mai suntem datori în momentul acesta. Acesta este motivul pentru
care cele 80 de miliarde le-am alocat  bugetului  Consiliului  Judeţean.  Domnul deputat,
repet, după exerciţiul 2007, de când am plecat de la guvernare, 2008, Consiliul Judeţean a
avut 551 miliarde datorie şi mai are 95. Nu vreau să vă spun cum aţi dat când aţi fost la
putere  şi  voi  aţi  inaugurat  această  modă  în  anul  de  graţie  2004.  În  ultimele  luni  ale
Guvernului Adrian Năstase, la limita legii administraţiei publice locale aţi dat direct pe
primării, bani, iar noi n-am văzut nici un leu în aceea perioadă. Hai să vă citesc ce spune
Hotărârea nr.881, cu alocări de fonduri în judeţul Caraş-Severin. Vă citesc comunele şi
oraşele care au primit bani: Armeniş-500 de milioane; Băile Herculane -500 de milioane;
Berzasca - 200 de milioane; Berzovia – 100 de milioane; Bocşa, primărie PSD -500 de
milioane; Bozovici  – 1,5 miliarde;  Caraşova 3 miliarde; Cărbunari  – 500 de milioane;
Ciclova  Româna,  primărie  PNL- 500 de milioane;  Dalboşeţ-2  miliarde;  Marga (PSD),
comuna de obârşie a doamnei Mocioalcă - 100 de milioane; Mehadia – 50 de milioane;
Moldova Nouă – 3,5 miliarde, ca să-şi poată răscumpăra terenul acela, să facă fabrica de
cabluri; Naidăş – 100 de milioane; Oraviţa - 1 miliard; Pojejena – 500 de milioane; Socol
– 400 de milioane; Teregova – 300 de milioane; Turnu Ruieni, unde e un drag primar PSD
tuturor grupărilor din partidul pe care îl conduceţi domnule Mocioalcă, 200 de milioane.
Nu vă  supăraţi,  niciodată  primării  din opoziţie când eraţi  voi la guvernare nu primeau
sume! Reşiţa, unde este primar fostul vostru secretar general al PSD-ului, 3 miliarde. Hai
să vă mai citesc, apropo de exerciţii bugetare, până prezint situaţia bugetară pe anul 2010.
Să vă citesc un proiect de hotărâre de Guvern, ultimul, pentru şcoli. E vorba de Hotărârea
nr.1270 din 13.12.2010. Au venit în Caraş-Severin, 29 de miliarde de lei. Haideţi să vă
spun principalii beneficiari, Caransebeş – 7 miliarde. Să vă citesc de la început: Armeniş –
150  de  milioane;  Băile  Herculane  -  400  de  milioane;  Berzasca  –  130  de  milioane;
Daicoviciu -430 de milioane, e primar PNL; Caransebeş  – 7 miliarde 120 de milioane;
Caraşova – 400 de milioane; Cărbunari – 150 de milioane; Ciuchici – 56 de milioane;
Dognecea  – 90 de milioane;  Domaşnea-  590 de milioane;  Forotic  – 800 de milioane;
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Gârnic – 520 de milioane, e primar PSD; Lăpuşnicu Mare – 1 miliard; Luncaviţa – 560 de
milioane;  Lupac  –  1  miliard  150  de  milioane;  Marga  –  140  de  milioane;  Mehadia  1
miliard;  Moldova Nouă  – 1 miliard 600; Naidăş  – 250 de milioane; Oraviţa – 600 de
milioane; Oţelu Roşu – 500 de milioane; Prigor – 1 miliard 300 de milioane, primar PNL;
Reşiţa – 3 miliarde 650; Teregova – 360 de milioane. Caransebeş, unde nu avem primar,
da?  Primeşte  din  29 de  miliarde,  7  miliarde  120  de  milioane.  Fapt  fără  precedent  pe
vremurile  când deschideaţi  nu ştiu  câte  şantiere ale  patriei  în  învăţământul  din  Caraş-
Severin! Discursul dumneavoastră, cred că nu mai are rost să fie comentat. 

Domnul deputat Mocioalcă Ion: Vreau doar atât să spun, că prin tot ceea ce aţi spus
acum, în cifre, ne-aţi convins pe toţi că în Caraş-Severin vin prea puţini bani. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. O să vă citesc imediat ce buget avem.
În Caraş-Severin, acum pe Hotărârea nr.881, am primit practic 80 de miliarde. Cea mai
mare alocare la nivel de Consiliu Judeţean! Sigur, în toată România vin prea puţini bani. În
toată România vin prea puţini bani din 1980. Haideţi să vă citesc bugetul. În primul rând
bugetul de anul acesta este mai mare decât cel de anul trecut cu 7%. Bugetul Consiliului
Judeţean  şi  a  instituţiilor  subordonate  este  de  3  mii  de  miliarde,  din  care  50%  sunt
cheltuieli de capital, adică investiţii. Sunt curios când bugetul Consiliului Judeţean a fost
3000 de miliarde. Sigur şi mie mi-ar fi plăcut să fie 6000 de miliarde. Nu e! Dar niciodată
nu  a  fost  3000  de  miliarde,  din  care,  repet,  50% sunt  investiţii.  Faţă  de  anul  trecut
investiţiile au crescut cu 60%, cheltuielile de personal au scăzut cu 10%, cele de bunuri şi
servicii cu 3%. Prin consilierea administraţiei judeţene au mai venit pe O.G. nr.7, 3.2.2,
învăţământ,  încă  326  de  miliarde,  mult  mai  mult  decât  anul  trecut,  aproape  dublu,  în
condiţii de criză. Şi aici nu mă refer la investiţiile primăriilor, a celorlalte instituţii care nu
fac parte din instituţiile subordonate Consiliului Judeţean. Te rog să cauţi, să vezi când
bugetul administraţiei judeţene s-a ridicat la 80 de milioane de euro.

Domnul deputat Mocioalcă Ion: Sunt şi fonduri europene.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt şi fonduri europene, bineînţeles. „Îmi

pare rău că aduc fonduri europene în judeţ!” Din ele nu se pot face băncuţe şi nu se pot
pune becuri, aia e clar. Şi vă informez că sunt două proiecte gata în acest moment, două
aplicaţii, cea de extindere a alimentării cu apă, canal şi o să aveţi şi la Caransebeş pe strada
principală Nicolae Bălcescu, canalizare şi pe partea dreaptă, că aveţi numai pe stânga. Şi la
Reşiţa o să  ajungem cu apa şi  canalizarea,  la Moniom, la Cîlnic şi  la Doman, de 107
milioane de euro şi Master Plan - Planul general pe deşeuri, de 28 de milioane de euro.
Începe şi drumul Slatina Timiş-Văliug, de încă 20 de milioane de euro care nu e prinsă în
investiţiile de anul acesta. Când spun 3000 de miliarde, din care 50% investiţii, mă refer la
bani cheltuiţi, nu mai aşteptăm să vină. Au venit, i-am şi cheltuit. Cu părere de rău, nu
puteai să nu ai această poziţie. Ştiu, eşti în opoziţie!

Domnul deputat Mocioalcă Ion: Domnule preşedinte, „trăim bine”, ce să mai…
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Nu, trăim prost, dar din diverse motive.

Am remarcat  rumoarea  rebelă  a  grupului  socialist,  datorată  prezenţei  tale  aici  în  sală.
Evident, când nu eşti în sală, lucrurile stau mai liniştit.
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Domnul deputat Mocioalcă Ion: O să vin cât mai rar.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Îmi pare rău că  trebuie să  vă  spun, dar

niciodată Caraş-Severin n-a avut un buget atât de mare la nivelul administraţiei judeţene.
Oricum,  le  mulţumesc  domnilor  parlamentari  că  au  fost  prezenţi  azi  aici.  Într-adevăr,
Catedrala din Caransebeş a fost o co-producţie. Noi am dat 80% şi voi 20%, dar nu mai
are importanţă, gestul contează. 

Domnul deputat Mocioalcă Ion: Părerile sunt împărţite.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă vrei îţi mai fac un calcul. Au venit 2

miliarde la Biserica  „Schimbării  la  Faţă” la  Reşiţa,  ceea  ce numim noi  Catedrala  din
Govândari şi avem promisiuni să mai vină şi anul viitor tot de la Guvern, ca să o terminăm
până în mai sau iunie, când vom reuşi. Sigur, finanţările pentru lucrările serioase rămân în
continuare o preocupare a Consiliului Judeţean. 

Doamnă  consilier,  domnilor  consilieri,  distins  auditoriu,  vă  mulţumesc  pentru
exerciţiul echilibrat de care aţi  dat dovadă  pe parcursul acestui an de graţie 2010 care
tocmai se termină. Distins auditoriu, vă mulţumesc că ne-aţi onorat cu prezenţa astăzi la
Consiliul Judeţean. Sărbători fericite în continuare şi „La mulţi ani”!

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                     SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                                 Ion Imbrescu
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